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Zadeva: Svetniška pobuda – Ureditev državne ceste – Litijska cesta    

 

                                                                                                                                 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem g. županu sledeče svetniško 

vprašanje oziroma pobudo: 

 

 

Preko precejšnjega predela ČS Sostro poteka državna cesta Litijska cesta. Ob gradnji kanalizacije smo 

bili krajani trdno prepričani, da se bo priključna cesta na obvoznico okoli Ljubljane ustrezno razširila in 

uredila s pločnikom in kolesarsko stezo.  V več kot  20 letih je Četrtna skupnost Sostro mnogokrat 

postavljala vprašanja o ustrezni varni ureditvi Litijske ceste, pa je bil žal s strani Mestne občine Ljubljana 

vedno podan odgovor, da sta za ureditev ceste pristojna Direkcija za ceste republike Slovenije  in Družba 

za avtoceste v Republiki Sloveniji. V letu 2022 naj bi se projekt uvrstil v nacionalni razvojni projekt 

(NRP), v katerem je bilo obljubljeno, da bo cestišče urejeno vsaj v delu, ko se odcepi Cesta II. grupe 

odredov. Od obljubljenega so ostale samo obljube. Litijska cesta je v zaključni fazi gradnje kanalizacije 

in se ta odsek asfaltira. Ugotavljamo, da seveda z razširitvijo, pločniki in kolesarsko stezo žal ne bo nič.  

Zato odgovorne službe prosim za ustrezno dokumentacijo in postavljam vprašanje: 

 

1. Prosim za vse uradne zaznamke, pogodbe in dogovore Mestne občine Ljubljana z Direkcijo za 

ceste Republike Slovenije in Družbo za avtoceste v Republiki Sloveniji, ki vključujejo obnovo, 

rekonstrukcijo in varno ureditev Litijske ceste, ki so bile sklenjene od leta 1999. 

 

2. Kaj bo Mestna občina Ljubljana storila za večjo varnost na Litijski cesti? 

 

 

Za pojasnila in ustrezno dokumentacijo se vam zahvaljujem. 

 

Maruša Babnik 

vodja svetniškega kluba SDS 

 

 

 

                                                                                                        

                                                                                                        

 

 


